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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a
Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Milyen jogszabály alapján került sor Martonfán rend őri intézkedésre, mely jogszabály
alapján vállalta magára az állami szervek helyett a nyomozó hatóság a polgári lakossá g
tájékoztatását a tervezett menekültszálló megépítésér ől, továbbá mikor kíván a
rendőrség maradéktalanul eleget tenni az államhatár őrzésével kapcsolatos
feladatainak? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Engedje meg, hogy Morvai Krisztina európai parlamenti képvisel ő gondolatait közvetítse m
Ön felé, és mielőbbi választ várjak a megfogalmazottakra :

„A Magyarországot érintő tömeges migráció több szempontból válsághelyzetet idézett el ő
hazánkban . Nincs azonban háború, vagy rendkívüli állapot, ezért az országban hatályo s
jogszabályokat továbbra is maradéktalanul be kell tartani . A jogállamiság lényege, hogy ez a
kötelezettség nemcsak az állampolgárokra, hanem az államra és annak minden szervére i s
vonatkozik .

A Martonfán építendő ideiglenes befogadó állomással (menekülttáborral) kapcsolatosa n
jogászként és európai parlamenti képviselőként súlyos jogszabálysértéseket észleltem,
amelyeket álláspontom szerint csak úgy lehet orvosolni, hogy a táborok létesítésér ől szóló
kormányrendeletet visszavonják (hatályon kívül helyezik), ugyanis a Martonfán kijelöl t
építési terület jogszerűen nem használható fel ilyen létesítmény létrehozására, tekintettel arra ,
hogy a terület a Nemzeti Földalap része . Mint azt a továbbiakban kifejtem, ezen túlmenően az
üggyel összefüggésben a Rend őrség is olyan súlyos jogszabálysértéseket követett el, amelye k
miatt azonnali felel ősségre vonásra van szükség .



A Rendőrség martonfai intézkedése súlyosan jogszabálysértő volt, szükséges a felelősségre
vonás .

Belügyminiszter úr és az egész magyar (és európai) nyilvánosság figyelmébe ajánlom azt a
filmfelvételt, amelyen a Hír24 .hu stábja rögzítette a rendőrség – nyilvánvalóan megfélemlítő
célú, súlyosan jogellenes - intézkedéssorozatát, augusztus 4-én .

A megjelölt helyen látható felvétel (http://www.hir24 .hu/belfold/2015/08/04/megszallta-a-
rendorseg-martonfat/) harmadik percében jelentős, egyenruhás rendőri erők vonulnak fel a
településhez tartozó, a Nemzeti Földalap részét képez ő földterületre . Az intézkedés helyszín e
tehát nem valamely feudális földesúr, hanem a magyar nemzet tulajdonában áll, jelenle g
egyáltalán nem használt . Az intézkedés helyszíne az intézkedés alá vont lakoso k
településének területén van, ott békés emberek tartózkodnak, beszélgetnek, megdöbbenve a
menekülttábor építése tervének friss hírét ő l . Világosan látszik, hogy a jelenlévők sem a
vagyonbiztonságra, sem más védett értékre nem veszélyesek . A kivonuló, a látvány alapján
kb. 30, a felvételen szerepl ő egyik helyi lakos szerint 50-60 egyenruhás rend őr „bevetése”
azonnal láthatóan szükségtelen és aránytalan . A felvétel harmadik perce körül a
helyszínparancsnok a következőket mondja :

_Arról szeretném Önöket tájékoztatni, hogy a földalapkezel ő szervezet esetleges későbbi
jogérvényesítésének biztosítása céljából szükséges az Önök személyi adataina k
megállapítása . . . "

Ezt követően a rendőrök minden jelenlévő t igazoltatnak . A Rendőrségrő l szóló törvény ilyen
tartalmú intézkedésre a rend őrségnek nem ad felhatalmazást . A lakosságot terrorizáló
rendőrállamokban, diktatúrákban a rend őrség intézkedései önkényesek, demokratiku s
jogállamban a vonatkozó jogszabályok határozzák meg, hogy a rendőrség milyen esetben,
milyen tartalommal intézkedhet, egyebek mellett azt is, hogy mikor igazoltathat . Kérem
Belügyminiszter urat, szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy a lakosság számára mélye n
megalázó, az emberi méltósághoz való jogot durván sértő intézkedésnek mi volt a jogszabály i
alapja !

A felvétel későbbi szakaszában a helyszínparancsnok „arról tájékoztatja” Martonfa jelenlévő
lakosságát, hogy a kormány ideiglenes befogadó állomás létesítéséről határozott a területen,
hozzátéve, hogy a kivitelezési munkálatokat azok megkezdését követ ően a lakosság nem
akadályozhatja. A település polgármestere, alpolgármestere és lakosai mind az általam
megjelölt filmfelvételen, mind a médiában egyéb id őben és formában azt hozták a
nyilvánosság tudomására, hogy ez volt az első alkalom,hogy az állam valamely szerv e
részérő l tájékoztatást kaptak a menekülttábor építésének tervérő l . Felhívom Belügyminiszter
úr figyelmét arra, hogy kizárólag katonai típusú diktatúrában szoktak állami szerve k
fegyveres erők útján „üzenni” döntéseikről a helyi lakosság felé. Jogállamban az állam i
szervek és magánszemélyek közötti „üzenetközvetítés” nem a rend őrség feladata .
Áttanulmányozva a Rend őrségrő l szóló törvényt nem találtam olyan jogszabályhelyet, amel y
efféle „üzenetközvetítésre” a rend őrségnek törvényes felhatalmazást adna . Kérem,
szíveskedjen pontosan megjelölni azt a jogszabályt, amely alapján a rendőrség ezt a feladatot
– az arra hatáskörrel rendelkez ő , s arra az önkormányzatiság, s a demokrácia elvei alapjá n
köteles – állami szervek helyett magára vállalta .



Ismételten hangsúlyozom, hogy jogállamban a rend őrség kizárólag a jogszabályban pontosan
körülhatárolt tevékenységet végezhet .

Megragadom az alkalmat, hogy feltegyem Belügyminiszter úrnak azt a kérdést, amely ige n
sok magyar állampolgárt foglalkoztat . A Rendőrségről szóló törvény 1 . szakaszának 10 .
pontjának első fordulata úgy rendelkezik, hogy a Rendőrség :

10 . őrzi az államhatárt, megelőzi, felderíti, megszakítja az államhatár jogellenes átlépését
(. . . )

Kérem, szíveskedjen tájékoztatni arról, hogy – miközben a rend őrség a fentebb írtak szerint a
migráció „kezelésével” összefüggésben többszörösen és durván túllépi hatáskörét az illegáli s
migráció következményeit ő l szenvedő magyar lakossággal szemben -, miért nem látja el a
törvényben számára megjelölt feladatot? Miért nem gondoskodik törvényes kötelezettség e
szerint arról, hogy az illegális határátlépések tömegét megállítsa, a menedékjogra jogosultakat
/menedékkérőket az államhatárnál a legális határátkel ő helyek felé irányítsa, a többieket pedi g
visszafordítsa, s a törvényes rendet a migrációval, s a menedékkér őkkel szemben is
fenntartsa?

Kérem Belügyminiszter urat, hogy törvényes kötelezettségénél fogva akadályozza meg, hog y
a kialakult migrációs válság a magyar lakosság rend őri eszközökkel történő
megfélemlítéséhez vezethessen a továbbiakban .

Tisztelettel :

Dr. Morvai Krisztina jogász, egyetemi docens" – zárul hazánk európai parlament i
képviselőjének a levele, amelyet a sajnálatos korábbi tapasztalatok nyomán, miszerint a
kormány képvisel ői nem minden esetben méltóztattak levelére válaszolni, ezúttal ilye n
formában vagyok kénytelen én föltenni .

Várom mielőbbi megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . augusztus 11 .
Tisztelettel :

Hegedűi Lorántné
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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